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Przasniki

Szabat szalom, szabat szalom. Dzis mamy aktualne nauczanie – Przasniki 
– bo mamy Swieto Przasnikow. I prosze, pojdzmy do Ksiegi Wyjscia 12 – 
mozecie czytac w swoin czasie - nie spedzimy zbyt duzo czasu tutaj, bo 
mam nadzieje, ze wszyscy jestemy zaznajomieni z tymi wersetami. 

Ksiega Wyjscia 12 werset 15: “Przez siedem dni jeść będziecie przaśniki. 
Już pierwszego dnia usuniecie kwas z domów waszych.” 

I wiemy, ze w hebrajskim skrot PARDES wlasciwie jako slowo znaczy 
“jesc z sadu”.         I pardes to sposob w jaki patrzymy na Pismo: 

peshat – czyli prosty sens tekstu, potem mamy                                                   
remez – czyli glebsze znaczenie tekstu, potem mamy                                       
drash - czyli przypowiesci, a potem mamy                                                             
sod – czyli sekretne rzeczy, glebokie i tajemnicze rzeczy Biblii. Sod – te 
glebokie i tajemnicze rzeczy w Biblii nigdy nie mogą zaprzeczac 
prostemu sensowi tekstu. 

Zatem, to są sposoby patrzenia na Biblie – pardes – hebrajski skrot na 
peshat, remez, drash i sod. 

Szczerze mowiąc, wiecie – kiedy patrze na proste znaczenie tekstu, to 
latwo jest byc zlapanym – szczegolnie kobiety, z calym szacunkiem, bo to
ciezka praca – kiedy przychodzimy do swiąt – szczegolnie Przasnikow – 
tak latwo byc zlapanym w proste znaczenie tekstu. My doslownie 
przeszukujemy nasze szafki – caly tydzien. O co chodzi? I kazdego roku 
sprawdzamy na nowo – co to jest kwas? I nigdy nie mamy odpowiedzi – 
bo nie powinnismy miec odpowiedzi. 

Bo naprawde, w naszym zyciu – czy my nie egzaminujemy kazdego roku, 
z jakim grzechem mamy najwiekszy klopot? I kazdego roku bedziesz miec
inną odpowiedz, kiedy wzrastasz i stajesz sie bardziej uswiecany. 

Z czym sie zmagam w tym roku? Mam nadzieje, ze uporalem sie z tym, co 
bylo zmaganiem w zeszlym roku. A wiec teraz patrze na kwas inaczej – 
zadając te same pytanie, ale otrzymując inną odpowiedz. Czy to ma sens?



A wiec nie mozemy byc zlapani w prosty sens tekstu, abysmy nie 
przegapili tego, co YHWH probuje nam zakomunikowac odnosnie tego 
swieta. 

I chce rozmawiac z wami dzisiaj o tym, co w hebrajskim jest Hag (swieto) 
HaMatzot, czyli Swieto Przasnikow. Bo tak naprawde jest to swieto 
duchowej detoksykacji – o to chodzi – to swieto duchej detoksykacji. 

W Mateusza 13:33 jest napisane: “Inne podobieństwo powiedział im: 
Podobne jest Królestwo Niebios do kwasu, który wzięła niewiasta i 
rozczyniła w trzech miarach mąki, aż się wszystko zakwasiło.” 

Zatem pytanie, ktore musisz sobie zadac: czy kwas jest w Krolestwie 
Niebios? Czy jest? Tak. I my jestesmy tak zajeci odkwaszaniem, ze 
przegapiamy, czym jest kwas. I ja wierze, ze to nauczanie jest tym, czym 
YHWH chce sie podzielic z nami wszystkimi - aby nie skupiac sie na 
prostym sensie tekstu tak bardzo, ze gubimy glebokie duchowe 
przeslanie, ktore przychodzi z tymi swietami. 

I wielu z was wie, ze ja spedzilem ponad 10 lat w grupach mesjanskich, 
gdzie kladziano nacisk na przeszukiwanie swoich szafek kuchennych, aby 
miec perfekcyjną mace, z kropkami i paskami, ktora smakuje jak karton, 
urządzanie 7-io godzinnej Paschy, z jarmulką, talidem i szofarem. Czy to 
naprawde o to chodzi? 

Musi byc cos wiecej. 

Celem Przasnikow nie jest szukanie produktow do pieczenia – nie; czy 
studiowanie naklejek na produktach i wyrzucanie ich. Pamietajcie, co 
Pawel mowil do Rzymian, ze umysl cielesny jest wrogi YHWH, gdyz nie 
chce sie poddac woli YHWH. 

Jesli przeszukujemy skladniki produktow do pieczenia, to jestesmy w 
cielesnej formie, i wlasciwie czynimy siebie wrogami YHWH, bo On 
probuje uczynic znacznie glebszą prace. On chce, abysmy byli 
posluszni Jemu i podlegli Jemu podczas tych swiąt. 

I ja usuwalem kwas z mojego domu – nie ja, ale moja zona usuwala kwas i 
produkty do pieczenia z naszego domu, bo tak – my ciągle patrzymy na 
prosty sens tekstu, bo to jest obraz tego, co powinno sie dziac glebiej. 
Nie mowie, aby nie przeszukiwac szafek, ale to przypomina ci – to 
naturalne przypomina ci to, co powinienes robic ponadnaturalnie. To 
hebrajskie betonowe bloki konstrukcyjne – za kazdym razem, kiedy 
widzisz okruch na podlodze, to jest czas, aby dokonac inspekcji 
bochenka – jak Yahusha mowil - naszego ciala, prawda? Zatem, to jest 
wspanialy czas roku.



Teraz, czego uczy nas Pismo, patrząc na stworzenie? Ze my wszyscy, jako 
stworzenie YHWH, mamy porcje – pomyslcie, jak sie robi chleb. 

Robiąc chleb zaczynasz od zrobienia zaczynu na zakwasie, czyz nie? I 
mieszasz malutką porcje tego z caloscią ciasta na bochenek. I jesli 
pozostawisz wystarczająco dlugo, to zakwasi sie caly bochenek. Zatem 
porcja czegos jest umieszczona w calosci bochenka. I wiemy, ze Yahusha 
jest chlebem zycia i ostatecznie my skonczymy zmartwychwstali w 
chwale, tak jak On, prawda? 

Zatem, idąc do stworzenia – o tym jest nauczanie – YHWH jako Stworca 
wlozyl porcje – zaczyn na zakwasie – Jego Samego do kazdego z nas. 
Jego kawalek boskosci jest w kazdym z nas.

Nie to, ze jestesmy boscy, ale “stworzmy czlowieka na nasz obraz” – On 
powiedzial. Zatem, On wziąl kawalek Siebie – zaczyn na zakwasie z Nieba, 
boskosc – i umiescil w czlowieku. 

To jest blok konstrukcyjny dzisiejszego nauczania i blok konstrukcyjny na 
Swieto Przasnikow. Czy wszyscy podązają? Bo nie chcialbym mowic w 
powietrze, chcialbym mowic do was. Bo tak naprawde, bylem bardzo 
zniechecony, i bylem bardzo smutny w tym tygodniu. Jest duzo pracy, jak
mozecie sobie wyobrazic, jesli chodzi o przygotowanie do tych swiąt, i ja 
bylem bardzo smutny, bardzo smutny podczas studiowania. I w koncu 
odlozylem ksiązki i poszedlem modlic sie i pytac YHWH: Co probujesz mi 
pokazac? Co chcesz, abym nauczal Twoich ludzi? I dlaczego jestem taki 
smutny? I nie uslyszalem nic, i to uczynilo mnie jeszcze bardziej smutnym.
I jestem szczery z wami. I wtedy, kiedy czulem sie naprawde bez nadziei, i
pod takim duzym naciskiem, beznadziejnie – i wtedy, w ostatnim 
momencie, kiedy jest ciemno i wszystko zamyka sie nade mną – 

YHWH przemowil do mnie, tym cichym glosem, i pokazal - jak to zawsze 
robi – przez Pismo i powiedzial: to są jak dni Jozefa dla ciebie. I 
poszedlem do Pisma – do Ksiegi Rodzaju, gdzie byl placz Jozefa – placz…
Pozwolcie, ze znajde to, mam to w notatkach – tak, Ksiega Rodzaju 40 
werset 20: “I trzeciego dnia…” nie, to nie to. Gdzie to jest, pamietam, ze 
zapisalem - to Ksiega Rodzaju rozdzial 50 werset 10. Poniewaz czuje 
taki smutek i zdaje sobie sprawe, ze to przygotowania do Swiąt 
Przasnikow – i to jest swieto przez 7 dni, czyz nie? Ale ja 
przygotowywalem sie przez 7 dni na 7 dni, zatem jestem w pewnym 
sensie do przodu przed wami, z powodu przygotowan, ktore musze 
uczynic, aby byc w stanie mowic przed wami. Zatem to takie troche 
opoznienie czasowe, bo zawsze jestem jakby tydzien przed wami, z 
powodu tych przygotowan. I jestem taki smutny i w koncu YHWH 
odpowiedzial mi. 



Pojdzmy zatem do Ksiegi Rodzaju 50:10 – i to jest, dlaczego jestem taki 
smutny. Bo Swieto Przasnikow – YHWH pokazal mi - jest jak placz 
Jozefa za jego ojcem Jakubem. Ile on oplakiwal swojego ojca Jakuba? 
Oplakiwal go 7 dni. 

I YHWH pokazal mi, ze jestem w miejscu oplakiwania, bo o to chodzi w 
Swiecie Przasnikow. To jest czas, Matthew, kiedy powinienes oplakiwac 
przez 7 dni swoje grzechy, tak jak widzisz w Pismie. I widze to i zadaje 
nastepne pytanie: YHWH, dlaczego tak sie czuje? I patrze na innych ludzi i
widze, ze oni nie zmagają sie tak bardzo, jak ja. Wszystko, co robilem w 
zyciu, to zawsze bylo zmaganie, walka, aby przyjsc tutaj, aby mowic, to 
zmaganie, to walka. Nic nie przychodzi mi latwo, dlaczego? Dlaczego sie 
zmagam? I zmagam sie z grzechem, to walka. 

I YHWH przemowil do mojego serca: ty spedziles tak duzo czasu w piecu 
piekarza, ty nagrzales swoj piec tak mocno – idz do Ozeasza rozdzial 7. 
Zatem poszedlem do Ozeasza 7 i YHWH objawil mi, dlaczego ja mam tak 
duzo zmagan w zyciu. I chce sie podzielic tym z wami, bo nie wierze, ze 
jestem sam. Nie wierze, ze jestem jedyny, ktory ma te zmagania. 

Zatem, mowie to, aby powiedziec, ze YWHH jest wierny, On odpowiada 
na nasze modlitwy, On mowi do nas – i to jest zwykle po wielu probach 
poszukiwania i dociekania, patrzenia na naturalne - podczas kiedy On 
chce, abysmy patrzyli na ponadnaturalne. I o tym wlasnie jest Swieto 
Przasnikow. My musimy dotrzec do przypowiesci Naszego Mistrza, bo On
nie patrzy na naturalne – i przypowiesci uczą nas patrzec na 
ponadnaturalne. 

Wracając zatem do Swiąt Przasnikow, musimy odszyfrowac, jaki rodzaj 
przasnego chleba jest w naszym zyciu, bo nie kazdy kwas jest zly, gdyz 
tam jest kwas w Krolestwie Niebios, prawda? 

Zatem są 2 rodzaje kwasu, a wlasciwie 4, ale my musimy rozszyfrowac 
najpierw roznice pomiedzy “chametz hara”, czyli kwasem niegodziwosci, 
a “chametz hatov”, ktory jest kwasem zdatnym dla oltarza. Czy zdajecie 
sobie sprawe, ze w niektorych ofiarach kwas byl wlasciwie skladany na 
oltarzu? Zatem nie wszystek kwas jest zly. 

Musimy rozszyfrowac, z jakim rodzajem kwasu mamy do czynienia – 
chametz hatov – dobry kwas, czy chametz hara – zly kwas 
niegodziwosci. Czy nadaje sie na oltarz? Czy nadaje sie jedynie do 
piekla? 

Zatem,  rodzaj  kwasu,  ktorego  musimy  poszukiwac,  to  kwas,  ktory
probujemy ukrywac przed innymi. To jest ten kwas, ktorego szukamy -
wiecie,  ten  kwas,  ktorego  bronimy  w  klotniach;  kwas,  ktoremu
zaprzeczamy, ze go mamy: o, nie mamy czegos takiego! – o tak, mamy.



To  jest  ten  rodzaj  kwasu,  ktorego  Ojciec  oczekuje  od  nas,  ze  go
znajdziemy. 

Bo w ostatecznosci cale stworzenie ma w sobie porcje Jego zaczynu na
kwasie. Ono  zawiera  i  my  zawieramy  mieszanke  Elohim  zaczynu  na
kwasie – i to jest to, co musimy uprawiac. 

“Lechem min haShamayim” – chleb z Nieba, zaczyn na kwasie z Nieba.
“Uczynmy czlowieka jak my, na nasze podobienstwo”. 

Aktywne stworzenie – pomyslcie o tym – dotyczylo wlozenia czegos z
Niego  Samego  do  materii,  i  jednoczesnie,  w  tym  samym  czasie,  On
pozostal  oddzielony  od  Swojego  stworzenia,  czyz  nie?  O  tym  jest  to
nauczanie.  I  nie  jest  tak,  ze  Krolestwo  Niebios  jest  bez  kwasu  –  jak
mowilem. Kwas jest nawet ofiarowany na oltarzu – Ksiega Kaplanska
23 i Amos 4. 

Ale my wszyscy jestesmy odpowiedzialni za usuwanie starego kwasu –
1-y Koryntian 5. I potem musimy zamienic go na ofiarny początkowy
zaczyn, ktory ma w sobie wszystkie skladniki,  aby  przygotowac nasze
ciala  na  podniesienie,  czyli  zmartwychwstanie.  Prawidlowy  zaczyn
przygotuje nasze ciala do podniesienia – to jest ta boska czesc. Czy to ma
sens? 

Mateusza  16:12:  “Wtedy  zrozumieli,  że  nie  mówił,  aby  się  wystrzegali
kwasu  chlebowego  (produktow  do  pieczenia),  lecz  nauki  faryzeuszów  i
saduceuszów.” 

Zabierz swoje oczy, Matthew, od chleba piekarza, nie chcesz byc zlapany
w  piecu  piekarza,  nie  chcesz  byc  zlapany  z  piekarzem,  ktory  uchybil
swojemu panu, prawda? 

Co sie stalo z tym piekarzem, ktory uchybil swemu panu? On sam stal sie
ucztą dla wszystkich slug swego pana – Ksiega Rodzaju 40:20: “Na trzeci
dzień, w dniu urodzin faraona…”  –  są tylko 3 urodziny w Pismie i  zle
rzeczy sie dzieją podczas nich, bo w ksiedze szatana najwazniejszym
dniem jest dzien twoich urodzin. 

W Ksiedze YHWH, w Pismie, najwazniejszym dniem jest dzien twojej
smierci, poniewaz wtedy mozesz zobaczyc zycie, ktore przezyles. 

Faraon mial urodziny i sciąl glowe piekarzowi. 

Dzieci Hioba mialy swoje urodziny i caly dom sie zawalil. 

Herod swietowal swoje urodziny i Jan Chrzciciel stracil glowe. 

Zatem poganie robią zle rzeczy w urodziny. 



Mowie to wszystko po to, bys uwazal, jakie dni celebrujesz, w zamian za
dni, ktore YHWH ma dla ciebie, czyli szabaty i Jego swieta. 

“Na  trzeci  dzień…przełożonego  piekarzy  zaś  kazał  powiesić  -  jak  im
zapowiedział Józef.” Piec piekarza. 

I  wszystkie  nauczania  o  chlebie  pokazują,  ze  kwas  to  duchowa
fermentacja - tym jest kwas. 

Nie  chodzi  o  zewnetrzne  poszukiwania  okruchow,  ale  duchowych
bochenkow lub kawalkow w nas – o to chodzi. 

Nasze serca są jak piec piekarza, nasze serca są jak piec piekarza, ktory
produkuje pewne rodzaje chleba. 

Lechem  Hara to  chleb  nie  odwrocony,  albo  Lechem  Hatov to  chleb  z
zaczynem kwasnym Stworcy w nas. 

I jak mowilem, w tym tygodniu czulem sie tak smutny i YHWH wskazal mi
na  Ksiege  Rodzaju  50  –  ze  to  jest  czas  oplakiwania  –  dlatego  bylem
smutny. 

Bo to jest 7 dni placzu nad naszym grzechem – tym kwasem w naszym
zyciu. 

Powinnismy  byc  smutni.  Ale  ja  czuje  sie  bardziej  smutny  niz  inni,  tak
mysle.  I  czuje,  ze wszystko,  co robilem to byly straszne zmagania.  I  ja
bylem z YHWH od moich wczesnych lat 20-ych i pytam: dlaczego ja musze
sie zmagac ze wszystkim bardziej niz inni? I tu mamy grzech uzalania sie
nad sobą.  I  wtedy  zaczynasz  porownywac siebie  z  innymi  ludzmi –  i
wiesz,  ze  musi  byc  jakis  grzech  w tym.  Nigdy  nie  porownuj  siebie  do
innych ludzi.  Ale ja  robie to,  i  mysle:  jak to jest,  dlaczego przechodze
przez to w moim zyciu? 

I YHWH pokazal mi Ozeasza 7 i powiedzial mi to: Matthew – nie slyszalem
glosnych slow, ale Duch Swiety poprowadzil mnie do Ozeasza, mowiąc
do mnie przez Pismo, ze: Matthew, zyles od urodzenia do 24-ech lat jak
ogien plonący w piecu. Rozpaliles ogien tak mocno, podpaliles siebie tak
gorąco  –  w  namietnosciach,  w  niegodziwosci  i  w  calym  paskudztwie
swiata - bardziej niz wiekszosc ludzi czyni to przez cale zycie. Paliles sie
tak  gorąco  od wczesnych  lat,  tak  gorąco,  ze  wystarczylo  tylko  troche
czasu dla piekarza, aby odejsc od tego pieca i zagniesc ciasto, bo zar tego
pieca mial tyle mocy, ze zakwasil to ciasto tak szybko. I ty byles ze mną
tylko przez krotki czas, wiec to zajmie czas, aby zar tego pieca ostudzil
sie w twoim zyciu, bo ty rozpaliles sie bardziej niz ludzie robią to przez
cale zycie. I to są konsekwencje i ja nawet jeszcze nie zacząlem z tobą. 



To wlasnie YHWH pokazal mi. A ja sie czulem jak: ja bylem z Tobą tak
dlugo,  dlaczego  ja  ciągle  sie  zmagam?  I  YHWH  powiedzial:  ty  nawet
jeszcze  nie  zacząles  –  i  poniewaz  nagromadziles  tyle  gorąca,  dlatego
cierpisz teraz. 

Teraz, kiedy czytam Ozeasza 7 – ja rozumiem, co On ma na mysli. I ci z
was, ktorzy zyli w ten sposob, zrozumieją dokladnie, o czym ja mowie. 

Pojdzmy do  Ozeasza 7 werset 4:  “Wszyscy cudzołożą, są jak rozpalony
piec, w którym piekarz przestaje podtrzymywać ogień, by rozczynić ciasto
aż do jego zakwaszenia. W uroczystym dniu naszego króla książęta upili się
mocnym winem i wciągnęli go do towarzystwa naśmiewców. Bo ich serce
jest gorące jak piec. Ich gniew, przez całą noc uśpiony, wybucha rano jak
ogień płomieniem.” 

Czytam to i YHWH objawia mi moje zycie. A ja myslalem, ze On mnie nie
slyszal, ale wszystko sie zamyka. 

“Wszyscy są rozognieni jak piec  i  pożerają swoich władców; wszyscy ich
królowie  padają,  nikt  z  nich  nie  woła  do  mnie.  Efraim  zmieszał  się  z
narodami. Efraim stał się jak placek nie obrócony.”

YHWH  chce,  abysmy  pozbyli  sie  cudzoloznych  i  balwochwalczych
poządliwosci,  czyz  nie?  On  chce,  bysmy  sie  tego  pozbyli,  bo  On
przyrownuje te poządliwosci do plomieni rozpalonego pieca piekarza. 

A  ten  piekarz  spedzil  swoją  mlodosc  podgrzewając  ten  piec  do  tak
wysokiej temperatury, do tak ekstremalnej temperatury, ze on przestaje
go podgrzewac - moze tylko na krotki czas - bo nie trzeba wiele czasu dla
tego ciasta, aby zar pieca uczynil zakwas. 

I ja mysle: YHWH, ja bylem z Tobą tyle czasu, dlaczego ja…? Synu, ale to
ty rozgrzales piec, ty rozgrzales piec do takiej temperatury, ze musisz byc
ze mną dluzej,  bo ty masz wiecej do wystudzenia,  niz wiekszosc ludzi.
Zatem, przychodzi do mnie to przekonanie i widze, ze jest odpowiedz na
wszystko  dla  tych,  ktorzy  czekają.  I  czasami  musimy  czekac  bardzo
dlugo, prawda? 

Kiedy rydwany napierają z tylu a morze jest przed nami, kiedy stracilismy
calą nadzieje, i jest ciemno, i juz prawie poddajesz sie – i wtedy Elohim
ostatniej  chwili…Dlaczego  my  musimy  sluzyc  YHWH  ostatniej  chwili?
Dlaczego nie moze to byc YHWH, ktory mowi: Hej jestem tu, od samego
początku,  kiedy  problem  sie  zaczyna?  Ale  to  nie  Elohim,  ktoremu
sluzymy, co nie? O rany. 

Zatem to uczy nas, Ozeasz uczy nas, ze kwas jest w atmosferze. Piekarz
musial tylko wyciągnąc chleb i zagniesc, tylko na krotki czas. I poniewaz
piec byl  tak gorący i  kwas byl  w atmosferze,  ten kawalek ciasta urosl



bardzo szybko,  czyz nie? I  tu jest nauka.  To są konsekwencje mojego
zycia – YHWH pokazuje mi. 

I my nie powinnismy koncentrowac sie na produktach do pieczenia, my
powinnismy przyznac sie do naszych grzechow. 

I  my  spedzilismy  mlodosc  rozpalając  plomienie  poządliwosci,
cudzolostwa i ządzy swiata. 

Ja palilem sie pasją do swiata przez 24 lata i rozpalilem to tak mocno – i
tak,  moj  kawalek  ciasta  byl  poza  piecem  przez  krotki  czas,  ale
konsekwencje tego zajmą troche wiecej czasu. Musze byc posluszny. 

I  dlatego,  kiedy  patrze  na  niektorych,  ktorzy  nie  rozpalili  w  swojej
mlodosci plomieni poządliwosci  – oni nie mają takich zmagan w zyciu,
jakie ja ciągle mam. To są boskie zasady grzechu i konsekwencji, ale  to
nie  znaczy,  ze  ja  zostalem  odrzucony.  To  nie  znaczy,  ze  YHWH
skonczyl ze mną. 

I wlasciwie YHWH powiedzial: Ja dopiero zacząlem, bo to byl twoj czas,
aby sie uformowac i ostudzic z tego zaru. I to mnie inspiruje, jak wierny
byl Ojciec dla mnie w tych dniach smutku – 7 dni placzu – tak, jak Jozef
oplakiwal swego ojca Jakuba. 

7 dni placzu nad grzechami mojego zycia i grzechami twojego zycia. To
jest Swieto Przasnikow. 

Piekarz – pomyslcie o tym, Ozeasza 7 – piekarz musial przestac podsycac
ogien  tylko  na  krotki  czas  fermentacji  chleba.  On  musial  przestac
podsycac ogien tylko przez krotki czas fermentacji chleba, bo 

nasze nieczyste serca są porownywane do tych rozgrzanych piecow, a
nasze nieczyste ządze są paliwem, ktore podsyca. 

To jest odpowiedz na wiele moich pytan o zmaganiach,  ktore mam w
moim zyciu i  zaden psycholog czy doradca,  nikt w swiecie nie moglby
odpowiedziec, ale YHWH odpowiedzial w modlitwie porannej przez Jego
Slowo. I to jest ponadnaturalne. To jest moc Jego Slowa, ktore przynosi
ukojenie zlamanemu czlowiekowi. 

Nie  jestesmy  sami,  i  On  jest  wierny,  i  On  kocha  nas,  mimo  naszej
mlodosci, mimo naszego szalenstwa, ale są konsekwencje. 

I ja nie moge patrzec na drugiego czlowieka, ktory nie ma konsekwencji,
takich  jak  ja  i  pytac:  dlaczego?  Bo  on  dokonal  lepszych  wyborow  w
swojej mlodosci niz ja. 

Ale jest inna czesc opowiadania - ze moze pokoleniowy kawalek ciasta
tego czlowieka nie jest tak zakwaszony jak moj pokoleniowy kawalek. 



Bo  ten  zaczyn  na  zakwasie  –  pamietacie,  ze  YHWH  umieszcza  Jego
kawalek  zaczynu  w  Jego  stworzeniu  –  i  wtedy  to  idzie  do  nastepnej
partii, i do nastepnej partii – do trzeciego i czwartego pokolenia. 

A wiec teraz musze popatrzec na bochenki,  ktore byly przede mną i
zobaczyc  ten zaczyn na  zakwasie. I  w  polączeniu  z  piecem,  ktory  ja
podgrzalem w mojej mlodosci, zaczynam teraz patrzec na zaczyny moich
rodzicow, moich dziadkow i moich pra-dziadkow.  I widze pomieszany i
zlozony problem, z ktorym mam do czynienia – to widze. 

Widze mezczyzne,  ktory ma 51 lat,  i  ktory porzuca swoją zone i  troje
dzieci,  i  ucieka  ze  swoją  21-letnią  sekretarką,  ktora  skonczyla  z
czworgiem dzieci – skąd ja sie wziąlem. 

Widze pokolenie  przed  tym,  ktore  przyszlo  z  wojny  z  czyms,  co
nazywamy teraz “nerwicą wojenną” – wtedy tego nie znano. 

I  widze pokolenie  przed  tym,  gleboko  zakorzenione  w  okultyzm  i
masonskie loze. 

Widze teraz te rzeczy i jestem jak: o rany, nie dziwne, ze te dni są dniami
placzu. 

Dni placzu i  powaga tego.  To nie  jest  wielkanocna pisanka –  bo jaki
rodzaj uzdrowienia mozesz miec z wielkanocnej pisanki? 

Ale  ze  swiąt  YHWH  mozesz  miec  uzdrowienie,  jesli  szukasz  –  nie
okruchow chleba – ale duchowych kawalkow w twoim zyciu. 

To ten wewnetrzny ogien, ktory trzyma gorąco w piecu. Ten ognisty
piec,  ktory  przyjmuje  niegodziwy  chleb  piekarza w  Ozeasza  7 –  te
ządze nieczystych serc. 

I jest napisane, ze Efraim jest co? Nie odwrocony placek – co to znaczy?
To ty i ja, Efraim, rozproszony po narodach – on jest nie odwroconym
plackiem. Jest  spalony  z  jednej  strony,  a  z  drugiej  strony  –  nie
upieczony. 

Nie jest dobry z zadnej strony, prawda? Tak jest – i mysle, co to znaczy?
To kategoria, gdzie wpada wiekszosc wierzących z zachodu: przyznając sie
do  wiary,  ale  ich  zycie  jest  zaprzeczeniem  i  niezgodnoscią  –  placek  nie
odwrocony.  Zycie w stanie samozaprzeczenia –  zawsze w jednej lub w
drugiej skrajnosci. Niedobry do niczego – letni – placek nie odwrocony. 

1  Jana  3:1:  “Patrzcie,  jaką  miłość  okazał  nam  Ojciec,  że  zostaliśmy
nazwani dziećmi Elohim i nimi jesteśmy. Dlatego świat nas nie zna, że jego
nie poznał. Umiłowani, teraz dziećmi Elohim jesteśmy, ale jeszcze się nie
objawiło, czym będziemy. Lecz wiemy, że gdy On się objawi, będziemy do



niego podobni, gdyż ujrzymy go takim, jakim jest. I każdy, kto tę nadzieję w
nim pokłada, oczyszcza się, tak jak On jest czysty.” 

Swieto Przasnikow – czas oczyszczania, czas duchowej detoksykacji. 

I teraz rozumiem, dlaczego bylem jak Jozef, ktory oplakiwal swego ojca
Jakuba przez 7 dni. Bo  o to chodzi w tych dniach Swiąt Przasnikow –
plakac nad naszymi grzechami. I powinnismy wykorzystac ten czas, aby
dokonywac  wyborow  zmian  charakteru  w  naszym  zyciu,  ktore
ostatecznie bedą mialy wplyw na cel w naszej przyszlosci, prawda? 

Te 7 dni  swiąt nie jest po to, aby wkladac kawalki  sprawiedliwosci do
mojego zycia, nie o to chodzi. 

Chodzi o pozbycie sie grzechu. 

Ja nie chodze wokolo wkladając kawalki swietosci do mojego zycia – to
jest  kwas  Saduceuszow,  kwas  religijny,  hipokryzja  –  zaloze  to,  wezme
tamto – nie. 

To  wyrzucanie  grzechu,  pozbywanie  sie  grzechu,  a  nie  wkladanie
kawalkow sprawiedliwosci do mojego zycia. 

To są swieta 7- krotnego oczyszczania, ale – aby zachowac je w pelni,
musimy zdac sobie sprawe, ze szatan jest co? On jest zlodziejem, ktory
przychodzi krasc, zabijac i niszczyc. 

I zadam wam pytanie: kiedy zlodziej ukradl cos, to co on musial zrobic?
Czy on uchodzil wolno? Co on musial zrobic, kiedy ukradl cos komus? On
musial odplacic - ile razy? 7 razy – czyz nie? 

Ksiega Przyslow 6:30: “Czy nie pogardza się złodziejem za to, że kradnie,
nawet aby zaspokoić  głód?  A gdy go złapią,  musi  oddać siedmiokrotnie
(siedmiokrotnie), musi oddać całe mienie swojego domu.” 

To prowadzi nas do tego, czym są te swieta – oddawaniem calej tresci
tego domu, poniewaz to ukradlismy, zatem wez te 7 dni i zacznij sprzątac
swoj dom. Bo my wszyscy sluzylismy i chodzilismy ze zlodziejem, prawda?
Bo my wszyscy jestesmy grzesznikami, wszyscy zgrzeszylismy i brak
nam Chwaly YHWH. 

Są 4 rodzaje kwasu:

Numer 1 – kwas Faryzeuszy –  Marka 8:15: “Baczcie i wystrzegajcie się
kwasu  faryzeuszów.” I  czym  jest  ten  kwas?  To  jest  kwas  falszywych
doktryn i religijnej hipokryzji – nie chcemy miec z tym nic wspolnego.

Numer 2 – kwas Saduceuszy, kwas Saduceuszy – dlaczego? Bo Yahusha
powiedzial:  “Strzezcie  sie  kwasu  Saduceuszy.” Bo  Saduceusze
zaakceptowali  tylko  5  ksiąg  Mojzesza,  oni  odrzucili  prorokow,



odrzucili  Pisma  Starego  Testamentu,  nie  wierzyli  w  aniolow,  nie
wierzyli w ponadnaturalne i zaprzeczali nawet, ze bochenek moze byc
wzbudzony, poniewaz  bylo  tak  duzo  kwasu  w  nich,  ze  zaprzeczali
zmartwychwstaniu, zaprzeczali mocy Ducha Swietego. 

Podobnie jak nowoczesni swieccy wierzący dzisiaj – oni nie wierzą w
ponadnaturalne, oni wierza tylko w to, co jest przed ich oczami. 

To jest cielesny system wierzen, oparty na sile, wplywach i autorytecie
tu i teraz. Ale my patrzymy na to, co potem. Ja nie oczekuje mojej zaplaty
teraz – jesli by tak bylo, to poddalbym sie juz dawno temu. Ja wierze w
zmartwychwstanie  i  moc  przemienionego  zycia  –  musze  byc  tylko
bardziej cierpliwy i zrozumiec, ze wciąz zbieram konsekwencje w moim
zyciu. I musze to przyznac i zaakceptowac. 

I  nawet,  jesli  wydaje  sie  to  dlugi  czas  wedlug  mojej  oceny,  YHWH
mowi: Ja dopiero zacząlem. 

A ja  myslalem,  ze jestem juz  na koncu.  Tak myslalem,  rozmawialem z
tobą o tym, prawda? Ze jestem zmeczony, i z tobą rozmawialem, i chyba z
wiekszoscią z was. 

Trzeci  rodzaj  kwasu  to  kwas  Heroda –  Marka  8:14:  “A  uczniowie
zapomnieli  wziąć chlebów,  mieli  z  sobą w łodzi  tylko jeden bochenek.  I
Yahusha  nakazywał  im,  mówiąc:  Baczcie  i  wystrzegajcie  się  kwasu…
Heroda.” 

Zatem  kwas  Heroda  –  pomyslcie  o  tym  –  to  nie  byl  tylko  kwas
cudzolostwa – tak, to byl kwas cudzolostwa, ale tam jest wiecej. I lączy
sie dzisiaj z tym, co sie dzieje w panstwie Izrael, lączy sie dzisiaj z tym,
co sie dzieje w lewickiej hierarchii i z tym, z czym mamy do czynienia w
odpychaniu nauczan o Melchizedeku i Kaplanstwie Melchizedekowym. 

Bo  kwas  Heroda  to  kwas  cudzolostwa,  ale  pomyslcie  o  tym  –  Jan
Chrzciciel zrobil co? On wyeksponowal kwas Heroda, czyz nie? To bylo
jego powolanie – aby wyeksponowac kwas Heroda. On wyeksponowal
grzech. Jan Chrzciciel – on sprzeciwil sie, aby milczec, nieprawdaz? Wiec
Herod uwiezil go, a potem sciąl mu glowe w dzien swoich urodzin. Zatem
duch cudzolostwa jest  faktycznie  tym samym, co duch morderstwa,
czyz nie? Duch cudzolostwa jest spokrewniony z duchem morderstwa. 

Ale jest wiecej – widzicie, Herod zajmowal tron, ktory prawnie nalezal do
Mesjasza Yahushy, i on popelnil morderstwo, aby umocnic swoj falszywie
przyswojony tron, prawda?  Tak, jak dzisiaj – lewicka hierarchia dziala
pod  kwasem  Heroda,  dlaczego?  Bo  oni  probują  uzurpowac  sobie
pozycje Yahushy jako Kaplana Najwyzszego na tronie. 



I  czy  myslicie,  ze  nie  bedą  gotowi  dokonac  morderstwa  przeciwko
swietym? Bo wielu ze swietych –  5-ta pieczec z Objawienia –  bedzie
plakac pod oltarzem. A to jest dokladnie to, co oni robią. 

To jest kwas Heroda – ta lewicka hierarchia,  ktora przywlaszcza sobie
tron  Yahushy  –  musicie  uwazac,  tak  jest.  Podczas  Przasnikow
rozpoznajemy, ze akt Heroda, jego barbarzynski akt ludobojstwa mial
miejsce  gdzie?  W Betlejem – czyli  w domu chleba. Prawda?  Lączymy
wszystkie  punkty,  widzicie?  To  sie  stalo  w  domu  chleba.  I  czasami
zastanawiam sie:  czy te  rzeczy,  ktore widze są tam naprawde? Czy to
tylko ja? To wszystko jest wszedzie. I ja ide ulicami, przychodze do domu
– tak jak wczoraj, Tamra byla zmeczona i mowi: chodzmy gdzies na obiad.
A ja wyskoczylem na nią: nie chce isc tam z powrotem, mam dosc swiata,
nienawidze tam byc, nie ide tam z powrotem. To co bedziemy jesc? Nie
obchodzi  mnie,  nie chce nic,  nie chce isc  tam do swiata.  Ok,  chcialam
tylko wiedziec, czy pojdziemy na obiad? Ale ja nie chce, bylem tam caly
tydzien,  nienawidze swiata.  Taki  bylem wczoraj.  A  Tamra byla  jak:  ok,
zatem bedzie makaron z serem. Moze byc. Co za bol, modlcie sie za moją
zone. 

Ale  swieta  YHWH  to  boisko  treningowe  dla  nas  odnosnie  tego,  co
nadchodzi. 

Bo lewicki bochenek dziala w duchu Heroda, w kwasie Heroda, starając
sie o autorytet tam, gdzie YHWH dal go Swemu Synowi Melchizedekowi
Yahushy.  To  jest  kwas  Heroda  –  to  cudzolostwo,  i  oni  skonczą
popelniając morderstwo na swietych. I swieci znajdą sie pod oltarzem
placząc – Objawienie pieczec 5-ta. 

Widzicie, YHWH pragnie, abysmy przyszli do tego intymnego miejsca z
Jego  Synem,  bo  Jego  Syn  pragnie  wziąc  nas  jako  Swoją  Oblubienice,
kiedy On panuje na tym Melchizedekowym tronie.  Ale dzisiaj widzimy
lewicką  hierarchie  i  syjonizm,  probujących  ukrasc  to,  co  jest
przeznaczone  dla  Oblubienicy. Oni  probują  ukrasc  tron  na  wzgorzu
swiatynnym  –  to  jest  kwas  Heroda.  I  oni  staną  sie  cudzoloznikami  i
mordercami, aby utrzymac ten tron, tak jak Herod. 

Zatem, my mamy grzech kwasu Heroda w nas za kazdym razem, kiedy
pozwalamy komus lub czemus innemu raczej niz Yahushy, aby zająl
miejsce na tronie naszego serca, jesli to przyjmujemy. I kiedy to robimy,
stajemy sie mordercami Syna Elohim i depczemy po Jego Krwi, uwazając to
za cos normalego – Hebrajczykow 10:26. 

Czwartym rodzajem kwasu jest kwas Koryntu. “Słyszy się powszechnie o
wszeteczeństwie między wami…Oddajcie takiego szatanowi na zatracenie



ciała, aby duch był zbawiony w dzień Mistrza Yahushy. Nie macie się czym
chlubić. Czy nie wiecie, że odrobina kwasu cały zaczyn zakwasza?” 

Zatem,  jest  tu  mowa  o  zgromadzeniach,  ktore  nie  usuwają  i  nie
wykluczają  seksualnie  niemoralnych  wierzących. Bo  jesli  pozwolisz
seksulanie  niemoralnym  wierzącym  pozostac  w  zgromadzeniu,  to  oni
zakwaszą zgromadzenie. Zgromadzenie straci  moc,  gdyz Duch Swiety
odejdzie, a inne duchy wejdą, ktore zwiodą cialo. Zatem musisz usunąc
kwas, musisz zachowac co? Czystosc w obozie. Musisz zachowac czystosc w
obozie. 

Teraz  –  z  drugiej  strony  jest  rodzaj  kwasu,  ktory  musimy  przyjąc.
Musimy  przyjąc  kwas,  ktory  prowadzi  do  zycia  wiecznego. Musimy
przyjąc kwas, ktory prowadzi do zycia wiecznego, gdyz to jest kawalek
zaczynu, ktory Stworca wlozyl w nas,  kiedy On powiedzial:  Uczynmy
czlowieka na Nasze podobienstwo. 

I  takie jest nauczanie – musimy zamienic nasze wlasne,  egoistyczne
poządliwosci, nasz wlasny zaczyn – ze tak powiem – na Jego zaczyn na
zakwasie. 

Czy  ja  chce  moj  wlasny  zaczyn,  ktory  bedzie  produkowal  moj  wlasny
rodzaj  bochenka,  czy  ja  chce  Jego  zaczyn,  ktory  odmieni  mnie  i
wyprodukuje  bochenek,  ktory  bedzie  odpowiedni  na  ofiare  na  Jego
oltarzu? Bo kwas byl skladany na oltarzu – Kaplanska 23 i Amos 4. 

Ale  jesli  nie  masz  zadnego  zaczynu,  jesli  probujesz  mowic,  ze  nie  ma
zadnego zaczynu – to co ty robisz? Ty operujesz w strefie syntetycznej –
musisz uwazac. 

Kiedy synowie Izraela wyszli z Egiptu, to oni nie poszli na egipski targ,
mowiąc:  Czy mozemy miec troche tych krakersow, tej  macy,  ktora ma
kropki i paski i smakuje jak krakersy? Nie,  oni wzieli zaczyn na kwasie,
wlozyli do kawalka ciasta, zagnietli chleb, jak to zawsze robili - ale to
sie nazywa “chleb pospiechu”, bo nie mial czasu, aby wyrosnąc. 

On  mial  wszystkie  skladniki  w  sobie,  aby  wyrosnąc,  ale  byl  przasny
(plaski), gdyz nie byl wyrosniety. 

My nie szukamy nowych skladnikow,  nie powinnismy szukac sody do
pieczenia.  Soda  do  pieczenia  jest  syntetykiem,  czyz  nie?  Nie  jest
organiczna,  nie  jest  prawdziwa,  ale  jest  syntetycznym  produktem.
Zaczyn YHWH jest w ciescie. My musimy uczynic tak, aby on wyrosl – z
zaczynem YHWH, i usuwac nasz wlasny zaczyn. 

To jest klucz. Jesli nie masz zadnego zaczynu to operujesz w strefie
syntetycznej. Szukasz sody do pieczenia jako srodka spulchniającego. To
jest  zguba,  zostales  zlapany  w  cielesnosci,  zlapany  w  naturalne,  bo



szukasz zguby, zamiast stawic czolo swojemu wlasnemu zaczynowi. Czy
to  ma  sens?  To  jest  strefa  syntetyczna,  bo  soda  do  pieczenia  jest
sfabrykowana  przez  uzycie  chemicznych  procesow,  gdzie  dwutlenek
wegla i amoniak przechodzą w stezony roztwor chlorku. To nie jest cos,
w czym chcemy miec udzial, prawda? Wogole. I jesli robiles to przez caly
tydzien,  to  przegapiles  punkt  zupelnie  –  totalnie  nieswiadomy  walki,
ktorą tu prowadzimy.

Wpadles w cielesny, syntetyczny, saducejski kwas i przegapiles znaczenie
swiąt – to nie jest to, o co chodzi w swiecie Przasnikow. 

Drozdze reprezentują ponadnaturalne – to reprezentują drozdze. Nie
ten martwy agent wzrostu jak wodoroweglan sodu, ktory reprezentuje
syntetyk – ziemską i cielesną strefe. 

Bo pomyslcie o tym –  tu chodzi o ponadnaturalne niebianskie, ponad-
piekielne moce – aby zawladnely twoim zyciem, czyz nie? Nie chodzi o
naturalne, cielesne sily –  moja walka nie jest przeciw cialu i krwi, ale
przeciw zwierzchnosciom. 

Ja  musze  szukac  ponadnaturalnego,  aby  otrzymac  pomoc  od
ponadnaturalnego. My  mamy  do  czynienia  z  duchowymi  mocami  w
niewidocznych miejscach – 

Efezjan 6:12: “Gdyż bój toczymy nie z krwią i z ciałem, lecz z nadziemskimi
władzami,  ze  zwierzchnościami,  z  władcami  tego  świata  ciemności,  ze
złymi duchami w okręgach niebieskich.”

Zatem, Przasniki to upewnienie sie, ze wlasciwy zaczyn na kwasie ma
miejsce w naszym zyciu. 

Czy  bedziemy  kontynuowac  z  zaczynem  zgorzknialosci,  ktory  byl
przekazywany przez pokolenia? Zgorzknialosc, zemsta – to raczej drogi
saducejskie. Czy raczej wybierzemy to, czego dotyczą Przasniki – czyli
droge wybaczania, ktora prowadzi gdzie? Do Chleba z Nieba – to jest
to, czego ja szukam, to jest to, czego poszukuje. 

I to nie byly tylko same drozdze, ktore byly umieszczone w ciescie, kiedy
Izrael przygotowywal sie do opuszczenia Egiptu,  ale  to byl zaczyn na
zakwasie, ktory byl umieszczony w chlebie. Bo to wszystko prowadzi
mnie  do  drugiej  rzeczy,  ktorą  YHWH  pokazal  mi  –  pokoleniowa
niesprawiedliwosc. 

Nie tylko to, ze ja rozgrzalem moj piec do tak wysokiej temperatury w
mojej  mlodosci,  ale  takze  musze  poradzic  sobie  z  poprzednim
pokoleniem. A moje jest inne niz twoje i nie porownuje siebie do ciebie, i
ty  nie  mozesz  porownywac  siebie  do  mnie.  Tak  sie  stalo  teraz,  ze



problemy zdrowotne mojej matki, ktore sie pojawily, przyblizyly mnie do
tego. 

Ale posluchajcie – to, co nas zakwasza – sluchajcie – to, co nas zakwasza,
nie jest juz zywą pozostaloscią poprzedniego kawalka ciasta.  To, co nas
zakwasza,  nie  jest  juz  zywą  pozostaloscią  poprzedniego  kawalka
ciasta. I tu jest twoja pokoleniowa niesprawiedliwosc, ktora musi byc
usunieta w tym czasie wlasnie.

 To są rodzinne klamstwa, to są rodzinne kwestie, to nie jest jakas twoja
indywidualna  podroz  –  lepiej  zaangazujmy  caly  dom.  To  są  rodzinne
sprawy, czyz nie? Z duchami rodzinnymi – to są rodzinne historie. To
jest  w  twojej  linii  rodzinnej,  bo  linia  rodzinna  okresla  nature
nastepnego bochenka chleba, ktory produkujesz, aby sie utrzymac. To
jest wielkie dla mnie. 

Przasniki powinny przypominac nam, aby usuwac zaczyn na kwasie od
pra-dziadka,  pra-pra-dziadka  i  zamieniac  nasze  zycia,  czyli  nasz
bochenek na czysty kwas z Nieba - czysty kwas z Nieba. 

I bylo tak: jestem na kolanach i jestem emocjonalny (ja nigdy nie jestem
emocjonalny, znacie mnie) i mysle – jestem naprawde beznadziejny – tak
myslalem  i  wypowiedzialem  to  teraz.  I  mysle:  tone.  Nie  tylko  to,  ze
nagrzalem ten piec drastycznie mocno przez 24 lata – co za glupek,  i
teraz mam sie zając kwasem z chleba z trzeciej i czwartej…I ja wiem, co
sie dzialo z moją mamą i z moim tatą, z moim dziadkiem i z moim pra-
dziadkiem.  Wiem  o  wszystkim,  bo  my  sledzimy  te  rzeczy  w  Anglii,
bardziej niz wy tutaj, chyba ze jestem Mormonem. O rany, o laske prosze.
W nas samych jest cos z naszego ojca, w nas samych jest cos z naszej
matki  –  zawsze.  Natura  zagniatala,  zagniatala,  zagniatala  to  w
naszym zaczynie, zakwaszając nasze ciasto automatycznie, prawda? I
jesli  nie  zrobimy  z  tym  nic,  to  bedzie  po  prostu  fermentowalo  i
fermentowalo.  A nastepne pokolenie wezmie kawalek tego,  wlozy do
swego  bochenka  i  to  sie  zakwasza,  zakwasza  i  zakwasza.  I  nastepne
pokolenie bierze kawalek…I to jest pomieszane – i jest obrzydliwe. 

YHWH  stworzyl  Swieto  Przasnikow,  aby  uwolnic  nas  od  naszych
pokolen – jesli  my prawdziwie poszukujemy Piekarza z  Nieba, a  nie
piekarza,  ktorego  mamy  z  grzesznoscią  Egiptu,  nie  tego  piekarza,
ktorego widzimy w Ozeasza rozdzial 7. To, co otrzymujemy od naszych
rodzicow, zostalo umieszczone w nas przez YHWH w specjalnym celu.
Aby odkwasic mnie. On umiescil to we mnie, aby mnie odkwasic. 

I  to  byl  Jego  cel,  poniewaz  On  mnie  kocha,  On  kocha  ciebie.
Otrzymalismy od  naszych  rodzicow to,  co  zostalo  umieszczone  w nas
przez YHWH w celu odkwaszania, poniewaz to – i YHWH to wie – to są



glowne skladniki, najwazniejsze skladniki, ktore Matthew potrzebuje, aby
poradzic sobie z jego grzeszną naturą – to umiescil w nas.  Ale On nie
pozostawil nas bez wyposazenia, bo YHWH umiescil Jego zaczyn w nas
takze.  My  musimy  tylko  oproznic  nasze  serca  z  grzesznych
poządliwosci swiata i zrobic miejsce dla Jego zaczynu, aby wzrastal. 

Bo  moje  serce  jest  jak  piec,  ktory  byl  rozgrzany  do  tak  wysokich
temperatur…  I  to  jest  to,  czym  YHWH  podzielil  sie  ze  mną  w  tym
tygodniu, bo On chce podzielic sie tym z kazdym z was - naprawde wierze
w to, naprawde. Mozemy przezwyciezyc wiele, te rzeczy, z ktorymi masz
do  czynienia.  YHWH  wlozyl  te  glowne  skladniki  w  ciebie,  bo  On
wiedzial,  ze  to  są  skladniki  grzesznej  natury,  ktore  powinnismy
zwalczac. 

Musimy  przejsc  przez  nasz  dom  pokoleniowy,  musimy  przejsc  przez
kuchnie  naszej  mamy,  musimy przejsc  przez  kuchnie  naszej  mamy,  bo
tam jest ten prawdziwy kwas.  Mama ukrywala wiele kwasu w swojej
kuchni.  Kiedy sie nawrocilismy, musimy szukac i przyjąc nagromadzone
dobro  z  naszych  przeszlych  pokolen.  Musimy  odrzucic  zlo  z  tych
pokolen i dolozyc kawalek zaczynu z naszym wlasnym wkladem, czyz
nie?  

I  wtedy to bedzie przekazane naszym dzieciom, i  one muszą zrobic to
samo  zagniatanie,  czyli  zrobic  te  same  wybory  –  czyli  wybrac  zaczyn
YHWH i usunąc zaczyn z kuchni ich mamy.  Ale te wszystkie skladniki
YHWH umiescil, bo On wie, ze musimy je usuwac – i to jest nasza walka
– taki jest cel tych swiąt. 

Nie mozemy uciec od natury naszych rodzicow, ale to nie znaczy, ze
musimy  wgniatac  te  nature  do  naszego  codziennego  chleba  bez
przeegzaminowania jej, prawda? 

Widzicie, rodzimy sie na ten swiat z zaczynem poprzedniego pokolenia. I
kiedy ten zaczyn zaczyna pracowac w tej nowej partii ciasta, nic nie moze
go  zatrzymac.  Tylko  smierc  lub  nawrocenie  –  to  jedyna  nadzieja.
Jedyną rzeczą, ktora moze powstrzymac ten zaczyn z poprzedniego
pokolenia jest smierc lub nawrocenie. 

Bo  z  nawroceniem  masz  szanse  na  co?  By  oproznic  swoje  serce  z
grzesznych poządliwosci i umiescic zaczyn, ktory byl wlozony w ciebie,
abys karmil sie i rosl. Dlatego ten piec piekarza musi byc wystudzony –
Ozeasza rozdzial 7. 

Nawrocenie  musi  przyprowadzic  nas  do  tych  swiąt,  bo  inaczej  ten
bochenek  nie  ma  szans. Nie  nauczysz  sie  tego  podczas  Wielkanocy.
YHWH  zaprojektowal  Jego  Swieta,  aby  nam  pomoc,  aby  nas
poprowadzic. 



Ty  i  ja  bylismy  zakwaszani  dzien  po  dniu  –  jednym  z  tych  dwoch
kawalkow:  jeden  dobry,  drugi  zly.  I  my  stale  musimy  wybierac,  ktory
wgniatac do naszego ciasta. I sluchajcie – jak juz wgnieciesz – to sprobuj
to oddzielic. E-e,  jak juz wgnieciesz do swego kawalka, to nie da rady
oddzielic – i to są konsekwencje grzechu. I mozesz narzekac, ile tylko
chcesz. Mozesz sie uzalac nad sobą Matthew, ile tylko chcesz, ale to ty
zagniotles to do swojego bochenka. I teraz twoje zycie jest ciezsze – z
tego powodu, z tego powodu. To są konsekwencje grzechu. Jaki zaczyn
na zakwasie teraz chcesz wgniesc w swoj bochenek? Bo musisz wlozyc
wiekszą  ilosc  zaczynu  YHWH  do  swego  bochenka,  moze  wiecej  niz
wiekszosc  ludzi  –  aby  przezwyciezyc  zakwas  twoich  poprzednich
pokolen. 

I moja zona czesto mowi mi - ona wie, ze YHWH ma mnie w Swojej sluzbie
odkąd mialem 24 lata i  ona wie,  jaki  kwas byl  w tym bochenku.  I  ona
mowi:  kiedy  sie  poznalismy,  to  Matthew  mial  tylko  plecak  i  pudelko
kartonowe.  Ale  Matthew  mial  duzo  wiecej  bagazu…To  byl  caly  moj
ziemski majątek, bo ja przepuscilem wszystko, co mialem. Widzicie? 

Hebrajczykow 9:27: “A jak postanowione jest ludziom raz umrzeć, a potem
sąd.” 

Pozostaje nam tylko poradzic sobie z kwasem w naszym bochenku teraz i
dokonac wyboru, bo nie mamy posmiertnego zmartwychwstania, kiedy
mozemy cos zmienic – jest teraz albo nigdy. 

Ty i ja bylismy zakwaszani dziennie w naszych duszach i musimy wybrac,
czyj  kawalek  mamy  wlozyc  –  zaczyn,  ktory  YHWH  umiescil  w  nas  od
początku czy zaczyn, ktory byl wgniatany przez pokolenia, ktory nie byl
kwestionowany  i  nie  byl  sprawdzany?  To  jest,  gdzie  musimy  dokonac
wyboru. 

Dlatego w czasie  Swieta Przasnikow mamy nakaz usunąc wszystek
kwas z naszego domu, bo to jest historia rodzinna, dotycząca tych, co
dzielą te same DNA, tych, ktorzy mają te same genetyczne linie. 

To  nie  dotyczy  nas  indywidualnie  –  z  pewnoscią  -  zaczyna  sie
indywidualnie,  ale  przesiąka  przez  caly  bochenek  rodzinny  i  wchodzi
takze  do  ciala  zgromadzenia.  Jesli  wybierzesz,  aby  pozostac  w
zgorzknialosci nienawisci, nigdy, nigdy nie otrzymasz zaczynu z Nieba,
czyli kawalka Yahushy. 

Widzicie, my mamy totalną wolnosc, bo YHWH jest kochającym Elohim.
My mamy kompletną wolnosc, aby wybrac ten rodzinny zaczyn, dobrze
nam znajomy, albo mozemy wybrac zaczyn z Nieba. Ludzie wybierają
automatycznie to, co jest im znajome – to są sprawy rodzinne, dlatego
cale pokolenia są uwiezione w niesprawiedliwosci. 



Kiedy przyjąlem Yahushe, ja pytalem Go, aby On dodal kawalek zaczynu z
Jego Istoty do mojej istoty. Ja juz mialem jakis uspiony zaczyn od Ojca,
ale byl przejety i zakwaszony przez kwasny zaczyn mojego ziemskiego
ojca i ksiecia tego swiata. I wtedy – gdyz bylem tak glupi – rozgrzalem
moj  wlasny  piec  do  takiej  temperatury,  ze  nie  potrzebowalem  czasu
wogole. 

I kiedy mialem 24 lata to bylem tak zakwaszony, ze co? Nawet teraz, lata
pozniej – ten piec dopiero zaczyna sie ostudzac. I ja myslalem, ze YHWH
skonczyl ze mną, a On dopiero zaczyna -  z powodu poządliwosci tego
pieca, ktory byl rozgrzany do tak wysokiej temperatury. Wszystko, czego
ten Chleb z Nieba potrzebuje, ten boski zaczyn - to miejsca, aby wzrastac.
I kiedy sie nawrocilem – wtedy dostalem to miejsce do wzrostu – to
oproznione serce, oproznione serce. O to chodzi. 

Cale stworzenie ma porcje boskosci, ktora jest umieszczona w naszym
bochenku – materii, ze tak powiem. Ona zawiera zaczyn YHWH: Uczynmy
czlowieka na nasz obraz, podobnego do nas. Akt stworzenia – pomyslcie o
tym – dotyczyl tego, ze YHWH wlozyl cos z Niego Samego do bochenka. 

I  my  mozemy  dokonac  wyboru  dzieki  Jego  Wybranemu  Naczyniu  –
Prawdziwemu  Chlebowi  z  Nieba,  aby  przyjąc  Go  -  bysmy  byli
zakwaszeni nie tylko przez boskie zycie wieczne, ale tez przez Jego
Wlasnego Syna. To jest zmiana gry, ktora wymaga oproznionego serca
- i to sie dzieje jedynie przy nawroceniu.

Po prostu pozwalamy, aby zaczyn z Nieba przejąl nas i odmienil nas,
kiedy jestesmy posluszni Jego Woli i przykazaniom. 

Popatrzcie, co mowi autor do Hebrajczykow w rozdziale 10-ym. Pojdzmy
tam, Hebrajczykow 10 werset 5 – nie twoje uczynki, ale oddanie twojego
bochenka, twojego ciala: “Toteż, przychodząc na świat, mówi: Nie chciałeś
ofiar krwawych i darów, Aleś ciało (pamietajcie, ze mowimy tu o bochenku
chleba, zaczynie - ales cialo) dla mnie przysposobił; Nie upodobałeś sobie w
całopaleniach i  ofiarach za grzechy.  Tedy rzekłem: Oto przychodzę,  Aby
wypełnić  wolę  twoją,  o  Elohim,  jak  napisano  o  mnie  w  zwoju  księgi.
Najpierw  mówi:  Nie  chciałeś  i  nie  upodobałeś  sobie  ofiar  krwawych  i
darów,  i  całopaleń,  i  ofiar  za  grzechy,  które  przecież  bywają  składane
według zakonu; Potem powiada: Oto przychodzę, aby wypełnić wolę twoją
(o,  Elohim).  Znosi  więc  pierwsze,  aby  ustanowić  drugie;  Mocą  tej  woli
jesteśmy  uświęceni  przez  ofiarowanie  ciała  Yahushy  Mesjasza  raz  na
zawsze.” 

Bez uzdrowienia boskiego kwasu, grzech - ten stary kwas – fermentuje
wewnątrz i pozre nas zywcem. Zatrzyma nasz duchowy wzrost. 



“Usuńcie stary kwas (1 Koryntian 5:7), abyście się stali nowym zaczynem,
ponieważ jesteście przaśni; albowiem na naszą Pasche jako baranek został
ofiarowany Mesjasz.” 

Dlatego – dlatego zachowujcie swieta.  To jest przykazanie - w Nowym
Testamencie, aby zachowywac Pasche i Przasniki. To jest przykazanie –
od swietego Pawla – aby zachowywac swieto Paschy. 

“Nie  w  starym  kwasie  ani  w  kwasie  złości  i  przewrotności,  lecz  w
przaśnikach szczerości i prawdy.”

I  jak  powiedzialem,  to  nie  byly  tylko  same  drozdze umieszczone  w
nowym zaczynie, kiedy Izrael przygotowywal sie do opuszczenia Egiptu,
ale to byl zaczyn na zakwasie. 

My  jestesmy  nowym  bochenkiem,  ale  jestesmy  nowym  bochenkiem
tylko z zaczynem YHWH w nas. 

Musimy byc odkwaszeni, bo my jeszcze nie wyroslismy, prawda? Jeszcze
nie.  Przasniki  powinny  przygotowac  nas  do  wyrosniecia.  Wszystkie
skladniki potrzebne do wyrosniecia są w nim, ale on musi byc wyjety z
pieca piekarza, czyli od poządliwosci tego swiata i uformowany tak, aby
mogl  zając  sie  poprzednim  pokoleniowym  bochenkiem.  Kiedy  to
wszystko bedzie zrobione i ty bedziesz wyjety z pieca poządliwosci tego
swiata, i kiedy zamienisz twoje pokoleniowe ciasto na zaczyn z Nieba –
wtedy,  kiedy?  Wtedy  bedziesz  gotowy  do  wyrosniecia,  czyli
zmartwychwstania – i tym jest nauczanie Przasnikow. 

A my szukamy okruchow chleba, patrzymy na skladniki na nalepkach – a
to jest cielesny umysl, ktory jest wrogiem YHWH, bo nie moze sie poddac
YHWH. On powoluje nas, abysmy poddali sie Jego dokladnemu badaniu. 

I ty lepiej placz przez 7 dni za twoim ojcem, bo to drozdze twojego ojca
w tobie, ktore rujnują twoje zycie, twojego ziemskiego ojca. 

Ale  to  drozdze  twojego  Niebianskiego  Ojca  są  w  tobie  po  to,  aby
przygotowac cie do zmartwychwstania. 

Ale  musisz  wyciągnąc  sie  z  pieca,  bo  piekles  sie  z  poządliwoscią,
cielesnoscią i cudzolostwem przez te wszystkie lata. 

I  rozpaliles  ten  ogien  tak  gorąco  –  Ozeasza  rozdzial  7 –  ze  są
konsekwencje tego w twoim zyciu. 

Nie porownuj siebie z innym, bo moze on nie spedzil swojej mlodosci w
glupocie,  jak  ty  -  w  piecu  piekarza.  Nie  porownuj  siebie  z  innym,
poniewaz nie wiesz, jak zyl jego ojciec, jak zyl jego dziadek, jak zyl
jego pra-dziadek. 



Zdaj  sobie  sprawe,  ze  twoja  praca  to  oproznic  swoje  serce,  aby
pozwolic  zaczynowi  niebianskiemu  wzrastac,  ale  ty  musisz  usunąc
grzech ze swojego serca, czyli poządliwosci pieca czlowieka. 

I to jest to, co YHWH pokazal mi w tym tygodniu, i zdalem sobie sprawe,
dlaczego bylem tak smutny, tak smutny. 

Ten  chleb,  ktory  lamiemy  –  czy  nie  jest  to  chleb  dzielenia  sie
Mesjaszem?  Bo  jest  tylko  Jeden  Chleb. Kim  my  jestesmy?  Jestemy
mnogoscią, ale jestesmy jednym cialem, bo my wszyscy mamy udzial w
Jednym Chlebie. 

“Usuńcie stary kwas, abyście się stali nowym zaczynem, ponieważ jesteście
przaśni;  albowiem  na  naszą  Pasche  jako  baranek  został  ofiarowany
Mesjasz. Obchodźmy więc święto nie w starym kwasie ani w kwasie złości i
przewrotności, lecz w przaśnikach szczerości i prawdy.” 

Chce  byc  tym  nowym  bochenkiem,  chce  byc  przygotowany  do
zmartwychwstania.  Chce  byc  przygotowany,  aby  byc  wzniesionym,
podniesionym – ale to zabierze czas – powiedzial mi YHWH. To zabierze
cale  twoje  zycie,  Matthew,  ale  ty  musisz  kontynuowac  z  moim
zaczynem  z  Nieba  i  usuwac  swoje  drozdze. I  kiedy  usuniesz  swoje
drozdze – ty powstaniesz, gdyz bedziesz przesiąkniety Moim Slowem.  I
ja  dopiero  zacząlem  z  tobą,  bo  twoj  piec  jest  w koncu  wystarczająco
ostudzony, tak, ze bede mogl sobie poradzic z tobą. 

I  ja  myslem:  dlaczego?  I  bylem  zniechecony  i  smutny.  I  teraz  mam
odpowiedzi,  wszystkie odpowiedzi  –  przez modlitwe i  poszukiwanie w
Jego Slowie. I kiedy bylem naprawde zgubiony, On odnalazl mnie znowu
w tym tygodniu. 

I oddaje Chwale YHWH za Jego wiernosc, za Jego wiernosc – za to, ze
On moze uzyc takiego nedznika, bo On umiescil kawalek Jego zaczynu
we mnie – od chwili poznania, kiedy bylem w lonie mojej matki. I On
uczynil to samo z kazdym z was. Przasniki – jestem podekscytowany, ze
moge spedzic ten czas z wami. Amein. (1:15:19)


